
ZÁPIS 

Z Okresní konference svazu stolního tenisu v Karviné 

konané dne 14. 6. 2023 v Havířově 

 

Konferenci zahájil pověřený člen VV RSST p. Bednář Otakar, který předložil ke 

schválení program a jednací řad Okresní konference (OK) RSST. 

Přítomní delegáti schválili předložený program schůze (20 - 0 - 0). 

Přítomní delegáti schválili jednací řád (20 – 0 – 0). 

Přítomní delegáti schválili VV navržené tříčlenné předsednictvo OK ve složení 

předsedající p. Bednář Otakar, členové Endal Nikola a Olbricht Jiří (20 – 0 – 0). 

Dále přítomní delegáti zvolili mandátovou komisi ve složení p. Bednářová Bronislava 

a p. Bajtek Pavel (20 – 0 – 0). 

Po zahájení OK předseda mandátové komise p. Bednářová Bronislava seznámila 

přítomné s počtem přítomných delegátů s rozhodujícími hlasy. Na Konferenci bylo z 17 

delegátů s 25 hlasy rozhodujícím přítomno 14 delegátů s 20 hlasy, což je 85 % delegátů s 80 % 

rozhodujících hlasů. Tímto byla OK usnášení schopná. 

V další části OK podal stručnou zprávu o činnosti za sezónu 2022/2023 předseda VV p. 

Bednář. Sezóna 2022/2023 proběhla bez problémů. Hlavní změnou oproti minulý sezónám bylo 

zakoupení nových tabletů pro všechny účastníky regionálních soutěží pro vkládání online 

výsledků utkání.  

V rámci svého vystoupení p. Bednář informoval přítomné o na minulé OK 

projednávaném vzniku samostatného právního subjektu, zapsaného spolku, RSST Karviná. 

Kroky ke jho vzniku se dále odkládají z důvodu obav z organizační náročnosti. Pro informaci 

také uvedl, že z pěti krajských okresních svazů mají zatím právní subjektivitu jen dva, okres 

Frýdek Místek a Ostrava. Nový Jičín a Opava jsou stejné jako Karviná. 

Další část svého vystoupení p. Bednář věnoval mládeži. Konstatoval, že okres, okresní 

oddíly a kluby v současné době stále procházejí obdobím, kdy je velmi málo mládeže a 

vedoucích – rodičů ochotných věnovat část mládeži. RSST v sezóně 2022/2023 uspořádal 8 

plánovaných RBTM. Účast na RBTM je v porovnání s dalšími okresy MSSST malá, poloviční, 

17 hráčů. Nízká je i sportovní úroveň. 

Dále následoval příspěvek p. Petra, předsedy STK o činnosti STK a průběhu soutěží 

řízených STK v sezóně 2022/2023. Sezóna proběhla bez problémů. V zóně nebyla 

kontumována žádná utkání a nebyl udělena žádná pořádkové pokuty. Předseda STK velmi 

kladně vyhodnotil přínos zakoupení a zavedení tabletů, které podle něj, výrazně přispěly 

k bezproblémovému průběhu sezóny. Po sezóně STK provedla vyhodnocení rozhodčích. 

Všechny oddíly podmínky stanovené SŘ ST a Rozpisem, kromě jednoho splnily. Další postup 

v hodnocení rozhodčích, případnou pokutu, STK projedná. VV rozhodl, a STK dalo do Rozpisu 

na sezónu 2023/2024, že do soutěží nebude připuštěn oddíl, který nesplní podmínky stanovené 

Rozpisem – každý oddíl v Regionálních soutěžích musí mít minimálně takový počet rozhodčích 

s minimální licencí C, kolik jeho družstev startuje v Regionálních soutěžích.  

Příspěvek předsedy STK doplnil předseda VV o záměr pořádání dlouhodobé soutěže 

družstev mládeže v sezóně 2023/2024. Tento záměr předseda VV navrhnul STK odložit až po 

zahájení sezóny, kdy se v oddílech stabilizuje po prázdninách počet aktivní mládeže.  



Pan Bednář pokračoval zprávou o hospodaření RSST v sezoně 2022/2023 a návrhem 

hospodaření RSST na sezónu 2023/2024. Přítomné seznámil s čerpáním rozpočtu v sezóně 

2022/2023. Rozpočet v této sezóně byl zejména ovlivněn největším výdaje – nákupen nových 

tabletů ve výši 42.948,- Kč. Jinak byly výdaje minimální. Hospodaření bylo ovlivněno i změnou 

způsobu vyplácení dotace od MSSST, kdy bylo zapotřebí změnit z důvodu smluvních zásad 

s MSSST i usnesení OK 2022 u způsobu a výši dotace a dalších plateb za RBTM. Výplata 

dotací na oddíly probíhala přes OS ČUS na základě faktur vystavených oddíly – pořadateli 

RBTM na uspořádání RBTM. Takto vyplacené prostředky pak pokryly nájem, vklady i 

rozhodčího. RSST pouze proplácel jízdné účastníků podle usnesení OK 2022. 

I přes zvýšené výdaje v sezóně 2022/2023 je účtu RSST k 31.5.2023 kolem 135.000,-. 

K 1.6.2022 bylo na účtu RSST cca 165.000,- Přesné údaje byly účastníků přeloženy. 

Následně předseda VV p. Bednář předal zástupci klubu KLUBsten Karviná p. 

Travníčkoví pohár za 1. místo Regionální soutěže družstev 2022/2023 a zástupci oddílu TJ 

Sokol Bohumín, p. Jakšovi za vítězství v Regionálním přeboru družstev 2022/2023. 

Dále byly zástupcům oddílů, klubů předány nepřevzaté poháry a medaile pro mládež za 

RBTM v sezóně 2022/2023. 

Po zprávě p. Bednáře o hospodaření byla zahájena diskuze. 

Úvodem diskuze p. Bednář blahopřál p. Endal ke zvolení do funkce předsedy ČÁST. A předal 

mu úvodní slovo. Pan Endal poděkoval a připomněl, že je součástí stolního tenisu v okrese. 

Jako zástupce klubu SKST Havířov ve spolupráci s MSSST upozornil na plánovanou 

bezplatnou možnost účasti mládeže našeho kraje i okresu na tréninku v NTC Havířov pod 

vedením kvalifikovaných trenérů. První tréninky by měly být na začátku sezóny a plánuje se 

jeden tréning týdně, ve středy. 

Později upozornil, že OSST mohou dostat od ČÁST dotaci na činnost ve výši 15.000,-, kterou 

by šlo v našem okresu využít např. k zakoupení míčků. 

Dále v diskuzi vystoupil předseda VV MSSST p. Olbricht. Ve svém krátkém příspěvku 

zdůraznil vysokou podporu kraje, MSSST mládeži. V sezóně 2023/2024 to bude mimo již 

standardní podpory i spolupráce s SKST Havířov na organizovaných trénincích. 

Další bodem byla volba delegáta na Krajskou konferenci MSSST 2023. 

Delegátem na KK byl zvolen p. Bednář Otakar 

(20 – 0 – 0) 

V dalším bodu p. Bednář probral ve zkratce jednotlivé body unesení OK 2022 spolu 

v návaznosti na jejich další schválení v rámci usnesení OK 2023. 

Závěrem OK p. Bednář seznámili přítomné s návrhem jednotlivých bodů usnesení. 

Delegáti OK odsouhlasili jednotlivé body a na závěr celé usnesení. 

(20 – 0 – 0) 

 

 

Zpracoval: Bednářová Bronislava 


